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Geacht college, 
 
De energietransitie is iets van de hele gemeenschap. Het overgaan naar een duurzame 
energievoorziening gaat niet vanzelf, waarbij de ene partij wat verder is dan de ander. 
Van het CDA Zwolle weet u dat wij graag de volgorde van de zonneladder willen doorlopen: eerst 
bestaande daken gebruiken, niet gebruikte of dubbelgebruik van openbare ruimte en daarna als 
uiterste schaarse agrarische grond of natuur. En zo af en toe komen er mooie kansen voorbij die we 
niet kunnen laten liggen: 
 
De Tweede Kamer nam afgelopen december een amendement van het CDA aan om het budget van 
de ISDE voor warmtepompen en zonneboilers met 100 miljoen euro te verruimen voor de periode 
2020-2022. Via dit amendement moet komend kalenderjaar voor de Investeringssubsidie duurzame 
energie (ISDE) 40 miljoen euro extra worden vrijgemaakt en in 2021 en 2022 30 miljoen euro per jaar. 
 
De minister van Economische Zaken en Klimaat voegt nu de daad bij het woord: vanaf eind 2020 
komt er extra Investeringssubsidie Duurzame Energie (ISDE-)-subsidie voor zonnepanelen op 
scholen, zorginstellingen en MKB met kleinverbruikersaansluiting. De minister wil de ISDE-regeling in 
de loop van het vierde kwartaal van 2020 openstellen voor de uitrol van zonnepanelen bij scholen, 
zorginstellingen en het MKB. Belangrijke randvoorwaarde is wel dat zij een kleinverbruikersaansluiting 
hebben en hierdoor niet in aanmerking komen voor de Stimuleringsregeling Duurzame 
Energietransitie (SDE++). 
 
De gemeente investeert conform het energieprogramma 2018-2022 actief op het gebied van de 
energietransitie in bewustwording en biedt handelingsperspectief door te informeren over wat partijen 
zelf kunnen doen. Daarnaast is het goed dat deze extra maatregel een financiële impuls geeft en dat 
er, dwars op een mogelijke corona-recessie, extra investeringen kunnen worden gedaan in Zwolle.  
 
Dit brengt ons op de volgende vragen aan het college: 
 

- Is het college op de hoogte van het betreffende amendement en de daarop volgende 
regeling?  
 

- Bent u het met CDA Zwolle eens dat deze regeling een kans biedt voor zowel scholen, 
zorginstellingen, MKB als ook de energiedoelstellingen van de gemeente?   
 

- Is het college bereid om de regeling actief te gaan communiceren met de doelgroepen? 
 

 
 
 
 
 
 
 

Namens de fractie van CDA Zwolle, 
 

 
 
 
Arjan Spaans  


